

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

Միկրոբիոլոգիա

Ռ. Օ. Միրզաբեկյան—Շիրանենու բակտերիալ թուղաման հարուցիչի մե քանի բիոլոգիական հատկությունները և նրա պաթոգենությունը ուրիշ կորիզավոր ծառերի համար	3
---	---

Բուսաբանություն

Պ. Գ. Յարոշենկո—Կովկասի բարձր-լեռնային շրջանի մարգագետինների և մե քանի այլ ֆիտոցենոզների փոխհարաբերությունների մասին	13
Հ. Հ. Տոնականյան—Մեծ Արուլ լեռան (Ջավախք) ալպյան բուսականության մասին	31

Կենդանաբանություն

Ա. Գ. Տեր-Պողոսյան—Հյուսիսային Հայաստանի կրծողների տղերը (Acarina)	43
--	----

Պալեոնոլոգիա

Ա. Հ. Գաբրիելյան—Cardium և Meretrix սեռերի նոր տեսակներ Հայաստանի օլիգոցենյան նստվածքներում	69
---	----

Սեկեկցիա

Ց. Ս. Տեր-Սահակյան—Հայաստանի պալմաններում ստացված կարտոֆիլի նոր հեռանկարային ձևերը	75
--	----

Բույսերի պաթոլոգիա

Գ. Ն. Տետերևնիկովա-Բարայան—Խաղողի վազի հիվանդությունները Հայաստանում	85
--	----

С о д е р ж а н и е

Микробиология

Р. О. Мирзабекян—Некоторые биологические свойства возбудителя увядания абрикоса и его патогенность для других косточковых пород	Стр. 3
---	--------

Ботаника

П. Д. Ярошенко—О взаимоотношениях лугов и некоторых других фитоценозов в высокогорьях Кавказа	13
Г. А. Гонакян—Об альпийской растительности горы Большой Абул (Джавахетия)	31

Зоология

А. Г. Тер-Погосян—Клещи-эктопаразиты (Acarina) грызунов северной Армении	43
--	----

Палеонтология

А. А. Габриелян—Новые виды родов Cardium и Meretrix из олигоценых отложений Армении	69
---	----

Селекция

- T. S. Ter-Saakyan*—Новые перспективные формы картофеля, выведенные в условиях Арм. ССР 75

Защита растений

- D. N. Teterenikova-Babayan*—Блезни виноградной лозы в Арм. ССР 85

CONTENTS

Mikrobiology

Page

- R. O. Mirzabekian*—Some biological characters of the pathogene causing wilting of the apricot-tree and its pathogenicity for other kernalfruit-trees 3

Botany

- P. D. Jaroshenko*—About interrelation of the meadows and some other phytocenoses in the caucasian high mountainous regions 13
- H. H. Tonakanian*—About the alps-vegetation of Great Aboul mountain (Djavar-khetia) 31

Zoology

- A. G. Ter-Poghossian*—Ticks (Acarina) of rodents of Armenia 43

Paleontology

- A. A. Gabrielian*—New species of the genera *Cardium* and *Meretrix* from the oligocene deposits of Armenia 89

Selection

- T. S. Ter-Sahakian*—The new perspective forms of potato, obtained in Armenia 75

Plant protection

- D. N. Teterenikova-Babayan*—The diseases of grape-vine in Armenia 85